
 

 

 

 

 

Date: 09/May/2025 

 

Disclosure and Compliance Section 

Abu Dhabi Securities Exchange  

Abu Dhabi- UAE 

 

Greetings, 

Subject: Disclosure of Results of the Board of Directors’ 

Meeting  No. (3) of 2025 for Eshraq Investments PJSC. 

Further to our letter dated May 07, 2025, we are pleased to inform you 

that the Board of Directors of the Company held a meeting on Friday, 

May 09, 2025, at 3:00 PM and passed the following resolutions: 

 

1. Elected H.E Mr. Nasser Hassan Al Shaikh as Chairman of the Board of 

Directors. 

 

2. Decisions concerning internal administrative matters . 

 

 

The Board of Directors and Management of Eshraq express their sincere 

appreciation and gratitude to former Chairman H.E. Mr. Fahad Al Qassim, 

for his valuable efforts and significant contributions during his tenure. The 

Board wishes him continued success in all his future endeavors. 

 

 

Best regards,  

  Mohammad Al Bazaieh 

 Corporate/ Board Secretary   

 
   9/05/2025التاريخ :

 

 قسم الإفصاح والإمتثال  المحترمين /السادة 

 سوق ابو ظبي للأوراق المالية

 الإمارات العربية المتحدة  –ابو ظبي 

 

 تحية طيبة وبعد، 

رقم  مجلس الإدارة اجتما نتائج   الموضووو ا افصوواح

 شركة إشراق للاستثمار ش م   2025( لسنة 3)

 ، نااااالام م    ااااا  2025-05-07بالإشااااالى كتاااااا مؤاب اااااا كت ااااا ل  

 كت  عاااةبااامج   ااااة كمكلى كتدااادمة تاااد  واااد ك ؤ ا ااا   ااالا   

تااااااد و،   صاااااادك   3:00فاااااا  ت ااااااا  كت ااااااا ة  2025 /05/ 09

 ت ت كت لاكفوة  اا كتودكلكت كلأتية:

  ا  لئياااااكتداااي  بااا   كنؤخااااع داااعامى كت ااايد نا اااد   ااا   .1

 ت  اة كلإمكلى

 

 .تاددمةمكخاية  كتخذ تدكلكت في ا  خص أ لال ممكل ة   .2

 

 

خاااااتص ب  ا كلإمكليهااااممكلى شاااادمة مشاااادك  وفد و  اااااة  ؤوااااد  

لئاااية   ااااة ت اااعامى كت ااايد فهاااد كتوادااا ،  وكلإ ؤ ااااج كتدااا د

، تواااااد دك  ت اااااا تد ااااا   ااااا   هااااالام  ا لاداااااة كلإمكلى كت ااااااب 

و  اااا ات فعاتااة خاا   فؤاادى تلاتياا  لئادااة كت  اااة،  ؤ  ااي  تاا  

 .كت  ؤوباية    ا ي موك  كت  اح وكتؤلافي  ف  
 
 
 

 وتفضلوا بقبول فائق الاحترام   ،،، 
 محمد البزايعة 

 أمين سر مجلس الإدارة 


